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PROTOKÓŁ NR XXXIV/14 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 25 września 2014 r.  
 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1505 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
    a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
    b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub   zmianę, 
    c) przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 czerwca 2014r., 
    d) przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 07 sierpnia 2014 r.  
2. Interpelacje i zapytania radnych 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za  

I półrocze 2014 r.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala 
     w Goleniowie 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

5. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 
Goleniowski do roku szkolnego 2014/2015 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
      a) zmieniająca uchwałę w sprawie podjęcia współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim  

a gminą Veles w Republice Macedonii, 
      b) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie Goleniowskim, 
      c) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu 

zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach „Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych” – edycja na rok 2015, 

      d) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu 
zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach „Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych” – edycja na rok 2015, 

      e) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu 
zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach „Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych” – edycja na rok 2015,   

 f) przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-
2020, 

       g) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., 

       h) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 
2014-2027,   

  i) rozpatrzenia skargi nr rej. 30, 
  j) rozpatrzenia skargi nr rej. 37, 
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  k) rozpatrzenia skargi nr rej. 44. 
7. Blok informacyjny: 

    a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
    b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 8.Wolne wnioski. 
 9. Odpowiedzi na interpelacje. 
 10. Zamknięcie obrad.  

 
III. Przebieg posiedzenia 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXXIV sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co stanowi quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc oddał głos Pani Renacie Chomińskiej - Dyrektor 

Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, która przedstawiła w krótkich słowach karierę sportową 19 

– letniego Marcina Majki reprezentanta Klubu Strzelectwa Sportowego „Tarcza” w Goleniowie, 

ucznia Zespołu Szkół nr 1 w Goleniowie i zdobywcy brązowego medalu mistrzostw świata 

juniorów w strzelectwie sportowym. Pani Chomińska powiedziała, iż świetne informacje 

napłynęły 16 września z hiszpańskiej Grenady, gdzie odbywały się mistrzostwa świata  

w strzelectwie sportowym juniorów. Marcin zdobył tam brązowy medal w konkurencji 

strzelania z karabinu dowolnego 60 strzałów leżąc na 50 metrów. To jeden z największych 

sukcesów  

w powojennej historii w naszym regionie. Marcin mimo młodego wieku, ma już sporo sukcesów 

na swoim koncie. Swoją przygodę ze strzelectwem rozpoczął w 2009 r. by już w 2010 r. stać się 

czołowym zawodnikiem nie tylko w województwie ale i w kraju. Kolejne lata to pasmo sukcesów 

Marcina zarówno w Ogólnopolskich Olimpiadach Młodzieżowy jak i w Mistrzostwach Polski 

Seniorów. W 2012 r. powołany został przez Polski Związek Strzelectwa Sportowego do kadry 

narodowej. W 2013 r. Marcin wraz z kolegami z klubu zdobył Drużynowe Mistrzostwo Polski  

w konkurencji 60 strzałów leżąc, ustanawiając nowy rekord Polski. Rok 2014 to rok szczególny 

dla Marcina. Na zawodach międzynarodowych w Berlinie i Shul zdobył czołowe miejsca czego 

efektem było powołanie Marcina na Zawody Nadziei Olimpijskich w Pilźnie, gdzie zdobył I 

miejsce  

i ustanowił nowy rekord Polski 597 pkt na 600 możliwych. Na Mistrzostwach Polski Juniorów 

zdobył złoty medal a na Mistrzostwach Seniorów zdobył brązowy medal indywidualnie  

i drużynowo. Na wniosek trenerów kadry narodowej Ministerstwo Sportu powołało Marcina na 

Mistrzostwa Świata do Hiszpanii i od 18 sierpnia przybywał na zgrupowaniu we Wrocławiu, 

przygotowując się do hiszpańskiej imprezy by 16 września zdobyć brązowy medal mistrzostw 

świata juniorów w strzelectwie sportowym. Pani Chomińska poinformowała, że Zarząd Powiatu  

w Goleniowie postanowił uhonorować ten wspaniały tytuł Marcina przyznając nagrodę 

pieniężną Starosty Goleniowskiego, która jest zgodna z powiatowym programem wspierania 

uzdolnionych dzieci i młodzieży. Pani Chomińska wyraziła nadzieję, iż dotychczasowe sukcesy 

Marcina będą dla niego takim punktem wyjścia do realizacji dalszych marzeń i planów 

sportowych. Na zakończenie Pani Chomińska powiedziała, że Marcin to szczególny chłopak, 

oprócz sukcesów sportowych jest również świetnym i wzorowym uczniem oraz wspaniałym 

kolegą. Pani Chomińska podziękowała rodzicom Marcina Pni Krystynie Jabłońskiej-Majka i 

Mirosławowi Majka za włożony trud  
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w wychowanie syna, trenerowi Panu Michałowi Buniakowi i Pani Małgorzacie Wojtysiak – 

Dyrektor ZS nr 1 w Goleniowie. 

Starosta Tomasz Stanisławski wspólnie z Wicestarostą Tomaszem Kuliniczem  

i Przewodniczącym Rady Powiatu Witoldem Kaleczycem wręczyli Marcinowi Majce nagrodę 

ufundowaną przez Zarząd Powiatu w Goleniowie.     

Marcin Majka podziękował za zaproszenie na sesję i otrzymaną nagrodę. Następnie podziękował 

swojemu trenerowi Panu Michałowi Buniakowi za trud i pracę, którą włożył we wspólne 

zwycięstwo, rodzicom za wsparcie w trudnych chwilach, Pani Dyrektor Małgorzacie Wojtysiak  

i Gronu Pedagogicznemu za pomoc i okazane wsparcie dzięki, któremu jest w stanie połączyć 

naukę i strzelanie.    

Pan Michał Buniak trener Marcina Majki podziękował za zaproszenie na sesję oraz podziękował 

Marcinowi za to, że nie zmarnował jego 5 letniej pracy i nie zrezygnował  

z uprawiania tego sportu.         

Ad 1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę lub uzupełnienie. 

Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 6 a)  
projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie podjęcia współpracy pomiędzy Powiatem 
Goleniowskim a gminą Veles w Republice Macedonii, 
 

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas wniósł o wprowadzenie do porządku 

obrad 3 projektów uchwał w sprawach rozpatrzenia skarg, które są ponumerowane wg numeru 

rejestru skarg i wniosków:  

w pkt 6 i) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 30  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

w pkt 6 j) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 37  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

w pkt 6 k) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr rej. 44  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za. 

Ad 1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold  Kaleczyc poinformował, że protokół z XXXII sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 czerwca 2014 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.   

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 26 czerwca 2014 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  
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Ad 1.d. Przewodniczący Rady Powiatu Witold  Kaleczyc poinformował, że protokół z XXXIII sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 07 sierpnia 2014 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.   

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 07 sierpnia 2014 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 2. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Witolda 
Kaleczyca dlaczego sesja Rady Powiatu odbywa się w ostatnim tygodniu września, skoro 

Przewodniczący deklarował, iż najpóźniej odbędzie się ona 18 września. Radny dodał, iż na 

ostatni tydzień września miał zaplanowane bardzo ważne spotkania związane z pracą 

zawodową, które musiał odwołać.    

Radny Kazimierz Lembas zaznaczył, iż przygotowując się do sporządzenia sprawozdania  

z działalności Komisji Rewizyjnej w związku z zakończenie IV kadencji Rady Powiatu wniósł  

o udzielenie informacji o wysokości poniesionych wydatków w kadencji 2010-2014 na 

inwestycje drogowe i oświatowe w rozbiciu na poszczególne gminy oraz informację o 

poniesionych wydatkach na służbę zdrowia tj. na szpital w Goleniowie.    

 

Radna Gizela Rybicka wniosła do Starosty Tomasza Stanisławskiego o przedstawienie krótkiej 

relacji z wyjazdu do Macedonii w celu podpisania porozumienia dotyczącego współpracy 

pomiędzy Powiatem Goleniowskim a gminą Veles. 

 

Radna Danuta Faryniarz wniosła o udzielnie informacji w związku z wizytą delegacji powiatu  

w sprawie podpisania porozumienia o współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a gminą 

Veles, co było celem wizyty i dlaczego dla realizacji jednego z tych celów i podpisania 

porozumienia o współpracy niezbędna była wizyta trzech osób zajmujących najważniejsze 

stanowiska w powiecie wobec braku jakiejkolwiek informacji na temat wyjazdu do Veles. Radna 

dodała, że Komisja Spraw Społecznych wyraziła chęć zapoznania się z celami przebiegu i 

efektami tej wizyty. Członkowie Komisji otrzymali zapewnienie od Starosty, że taka informacja 

zostanie przedstawiona radnym i będzie poprzedzona umieszczeniem stosownej informacji 

także na stronie internetowej powiatu. Radna stwierdziła, że do dnia sesji nie ukazała się żadna 

informacja na stronie internetowej powiatu. Brak takiej informacji budzi nie tylko 

zainteresowanie radnych ale również społeczeństwa wyrażone między innymi w prasie. Radna 

poinformowała, że  

w przeciwieństwie do powiatu na stronie internetowej gminy Veles zamieszczone zostało 
podpisane porozumienie, w którym wymieniono o wiele większą treść porozumienia aniżeli 

przedstawiał ją Starosta mówiąca o współpracy nie tylko jednej szkoły a kilku szkół regionu. 

Radna zapytała dlaczego w projekcie uchwały Rady Powiatu nie ma mowy o rzeczywistych 

celach tej współpracy a tylko o współpracy między szkołami. W jaki sposób samorząd 

powiatowy zamierza wywiązać się z podpisanych zobowiązań, kto będzie odpowiadał za 

poszczególne dziedziny współpracy, jakie będą koszty tej współpracy, kto będzie to finansować i 

co stoi na przeszkodzie aby taka informacja o zawartym porozumieniu i przebiegu wizyty 

znalazła się na stronie internetowej Powiatu Goleniowskiego.       

      

Ad 3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za  
I półrocze 2014 r. stanowi zał. nr  2 do protokołu.  
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Ad 3.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Sprawozdanie Zarządu Powiatu  
z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2014 r. było analizowane na 
posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 29 sierpnia 2014 r. 
Dodatkowo Starosta poinformował, iż jest pozytywna opinia Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Szczecinie. Uchwała Nr CLV.369.2014 z dnia 11 września 2014 r. stanowi 
zał. nr 3 do protokołu.   
 
Ad 3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem Zarządu Powiatu  
z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2014 r.  
 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje przyjęły do 

wiadomości Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za  

I półrocze 2914 r.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  

z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 18 radnych.    

 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala 

w Goleniowie stanowi zał. nr 4 do protokołu.   

 

Ad 4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż Sprawozdanie z działalności Kompleksu 

Rekreacyjno-Sportowego Fala w Goleniowie było omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w 

dniu 17 września 2014 r. i zostało przez Zarząd pozytywnie zaopiniowane.   

 

Ad 4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się ze Sprawozdaniem z działalności Kompleksu 
Rekreacyjno-Sportowego Fala w Goleniowie.    
 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 
Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala w Goleniowie.    
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania  

z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala w Goleniowie, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.    

 

Ad 5. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do 

roku szkolnego 2014/2015 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

 
Ad 5.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Informacja nt. przygotowania szkół  

i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2014/2015 była omawiana 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 03 września 2014 r.   

 

Ad 5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z Informacją nt. przygotowania szkół  

i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2014/2015. 

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 
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przedstawioną Informację nt. przygotowania szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Goleniowski do roku szkolnego 2014/2015 i zwróciły uwagę na trudna sytuację ZSP w 

Maszewie, która od dwóch lat nie przeprowadziła naboru.   

 

Czesław Siwek radny z Maszewa powiedział, że Klub Radnych SLD nie głosował za udzieleniem 

absolutorium Zarządowi Powiatu za 2013 r. właśnie za brak działań i uzdrowienia sytuacji  

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Maszewie. Zdaniem radnego Maszewo staje się 
zaściankiem powiatu.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. przygotowania szkół  

i placówek prowadzonych przez Powiat Goleniowski do roku szkolnego 2014/2015, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

 

Ad 6.a. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie podjęcia współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a gminą Veles  

w Republice Macedonii, która stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

Starosta dodał, że ze strony macedońskiej umowę o współpracy podpisywał Burmistrz Veles  

i jeszcze przed wyjazdem zaproponowano rozszerzenie tej współpracy o cały region Vardar, 

który skupia 10 gmin, dzięki temu do współpracy przyłączone zostały dodatkowo dwie szkoły. 

Dodatkowo Dyrektor ZSP w Nowogardzie Pan Stefan Sitkowski już współpracujący z gminą 

Veles wyraził chęć rozszerzenia tej współpracy o region Vardar a pierwotna uchwała Rady 

Powiatu  

w Goleniowie upoważniająca członków zarządu do podpisania umowy mówiła jedynie  

o współpracy z gminą Veles. W konsekwencji umowa została podpisana z regionem Vardar  

dlatego Zarząd Powiatu proponuje podjęcie uchwały, która rozszerza tę współpracę o cały 

region Vardar.         

 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.   

 

Radna Gizela Rybicka wniosła do Starosty Tomasza Stanisławskiego o przedstawienie krótkiej 

relacji z wyjazdu do Macedonii, który dotyczył podpisania porozumienia dotyczącego 

współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a gminą Veles. Radna dodała, iż o wyjeździe 

Starosty, Wicestarosty i Skarbnika do Macedonii wszyscy dowiedzieli się z prasy.    

 

Radna Danuta Faryniarz wniosła o udzielnie informacji dotyczącej wizyty delegacji powiatu  

w Macedonii w sprawie podpisania porozumienia o współpracy pomiędzy Powiatem 

Goleniowskim a gminą Veles, co było celem wizyty i dlaczego dla realizacji jednego z tych celów  

i podpisania porozumienia o współpracy niezbędna była wizyta trzech osób zajmujących 

najważniejsze stanowiska w powiecie, wobec braku jakiejkolwiek informacji na temat wyjazdu 

do Veles. Radna dodała, iż Komisja Spraw Społecznych wyraziła oczekiwanie zapoznania z 

celami przebiegu i efektami tej wizyty. Członkowie Komisji otrzymali zapewnienie od Starosty, 

że taka informacja zostanie przedstawiona radnym i będzie ona poprzedzona zamieszczeniem 

stosownej informacji także na stronie internetowej powiatu. Radna stwierdziła, że do dnia sesji 

nie ukazała się żadna informacja na stronie internetowej powiatu. Brak takiej informacji budzi 

nie tylko zainteresowanie radnych ale również społeczeństwa wyrażone między innymi w 

prasie. Radna poinformowała, że w przeciwieństwie do powiatu na stronie internetowej gminy 
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Veles zamieszczone zostało podpisane porozumienie, w którym wymieniono o wiele większą 

treść porozumienia aniżeli przedstawiał ją Starosta mówiąca o współpracy nie tylko jednej 

szkoły  

a kilku szkół regionu. Dlaczego w projekcie uchwały Rady Powiatu nie ma mowy o 

rzeczywistych celach tej współpracy a tylko o współpracy między szkołami. W jaki sposób 

samorząd powiatowy zamierza wywiązać się z podpisanych zobowiązań, kto będzie odpowiadał 

za poszczególne dziedziny współpracy, jakie będą koszty tej współpracy, kto będzie to 
finansować i co stoi na przeszkodzie aby taka informacja o zawartym porozumieniu i przebiegu 

wizyty znalazła się na stronie internetowej Powiatu Goleniowskiego. Radna dodała, że w 

przeciwieństwie do Powiatu Goleniowskiego strona macedońska na swojej stronie internetowej 

profesjonalnie i na oczekiwanym poziomie przedstawiła to wydarzenie i opatrzyła je pięknymi 

fotografiami. Radna dodała, iż dotarła na stronę urzędu w Veles gdzie bezpośrednio w dniu 

podpisywania umowy był ten fakt odnotowany, zamieszczona została umowa i piękne zdjęcia z 

przedstawicielami powiatu i stroną macedońską. Radna dodała, że za pomocą translatora 

odczytała treść porozumienia,  

w którym zostało zapisane, iż współpraca będzie dotyczyć planowania i realizacji wspólnych 

projektów prowadzonych w interesie obywateli obu regionów, w tym: partnerstwa 

instytucjonalnego opartego na zasadzie wzajemności w ramach uprawnień, ma wprowadzać  

w świadomości społecznej temat świadomości lokalnej realizując działania stowarzyszeń z obu 

regionów, stosując programy wsparcia w celu wymiany wiedzy, doświadczeń uczestników 

instytucji środowiska bussinesu społeczeństwa obywatelskiego oraz współpracy młodych ludzi 

w obu regionach. Porozumienie zakłada współpracę w ramach realizacji projektów w dziedzinie 

rozwoju instytucjonalnego polityki dotyczącej młodzieży, polityki rozwoju gospodarczego, 

ochrony i umocnienia dziedzictwa kulturowego, ochrony środowiska, wyceny zasobów 

naturalnych, rozwoju turystyki, edukacji i sportu. Podpisanie umowy świadczy o tym, że dwa 

regiony w przyszłości będą intensywnie pracować na rzecz koordynacji, rozwoju w ramach 

wzajemnej współpracy. W związku z powyższym, że taka treść ukazała się na stronie 

macedońskiej, znaczenie szersza niż wcześniej było mówione dotycząca współpracy nie jednej  

a kilku szkół radna zapytała czy delegacja powiatu otrzymała treść umowy polskojęzycznej jeśli 

tak, to czy Pan Starosta, Wicestarosta i Skarbnik wiedzą co podpisali, ponieważ w projekcie 

uchwały Rady Powiatu nie ma mowy o rzeczywistych celach współpracy, a tylko o współpracy 

między szkołami. W związku z powyższym radna stwierdziła, iż rodzą się pytania w jaki sposób 

samorząd powiatowy zamierza wywiązać się z podpisanych zobowiązań, kto będzie odpowiadał 

za poszczególne dziedziny współpracy, jakie będą koszty tej współpracy, kto będzie to 

finansować i co stoi na przeszkodzie, aby taka informacja o zawartym porozumieniu i przebiegu 

wizyty znalazła się na stronie internetowej Powiatu Goleniowskiego.            

 

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, że przy podpisaniu umowy Zarząd Powiatu 

reprezentuje dwóch członków zarządu. W związku z tym, że wizyta w Veles przypadła na 

początek roku szkolnego, a pozostali członkowie Zarządu są nauczycielami i dyrektorami szkół 

nie było szans, by mogli oderwać się od swoich obowiązków i pojechać w delegację. Starosta 

dodał, że to strona macedońska zaproponowała ten termin i tak naprawdę był on również 

korzystny dla delegacji powiatu, między innymi dlatego, że wyjazd był zaplanowany przed 

terminem sesji wrześniowej i kalendarzem wyborczym. Starosta zobowiązał się do przedłożenia 

w najbliższym czasie Radzie Powiatu sprawozdania z wizyty w Veles.     

 

Radna Danuta Faryniarz zapytała Starostę Tomasza Stanisławskiego, kiedy konkretnie zostanie 

przedstawione to sprawozdanie.  

 

Starosta odpowiedział, że nie wie dokładnie kiedy i nie chce podawać konkretnej daty ale na 

pewno zostanie ono przedstawione.   
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Radny Kazimierz Lembas stwierdził, że Starosta Tomasz Stanisławski częściowo odpowiedział 

na pytanie jakie radny chciał zadać między innymi, kto podjął decyzję o składzie osobowym 

delegacji i długości pobytu w Macedonii. Radny dodał, że połowicznie już Starosta odpowiedział 

na to pytanie również ale radny dodatkowo chciałby wiedzieć z czego wynika obowiązek 

podpisania porozumienia czy umowy przez dwóch członków Zarządu. Radny stwierdził, że 

dwóch członków Zarządu podpisuje umowy, które powodują skutki finansowe, dlatego źle się 
stało, że nie została radnym przedstawiona treść tego porozumienia.     

Radny Kazimierz Lembas poparł wniosek radnej Danuty Faryniarz w kwestii jak najszybszego 

umieszczenia na stronie internetowej powiatu porozumienia (umowy) o podpisanej współpracy 

Powiatu Goleniowskiego z gminą Veles. 

 

Radny Kazimierz Lembas zwrócił się do Starosty Tomasza Stanisławskiego  

o przedstawienie kosztów wizyty dotyczącej podpisania porozumienia o współpracy  

z gminą Veles w Macedonii w rozbiciu na koszty podróży, wypłacone diety i ewentualne koszty 

noclegów w czasie podróży do i z Macedonii.  

 

Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę na fakt, iż w nowym projekcie uchwały nastąpiła 

zmiana  

w podstawie prawnej, gdzie jest dopisana pozycja 1072 ustawy o samorządzie powiatowym  

i zdaniem radnej powinno się na to zwrócić uwagę np. w uzasadnieniu do uchwały. Radna 

poprosiła o opinię w tej sprawie radcę prawnego.  

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż koszty podróży i delegacji do Macedonii  

przedstawicieli powiatu zostaną ujęte w sprawozdaniu. Starosta powiedział, że nie wie dlaczego 

tyle kontrowersji budzi współpraca zagraniczna powiatu, kiedy to gminy Powiatu 

Goleniowskiego mają czasami do pięciu partnerstw, odwiedzają się dużo większymi grupami i 

czy to oznacza, że ze strony Rady Powiatu nie ma takiej woli współpracy zwłaszcza, że ta 

współpraca między szkołami jest prowadzona od pięciu lat, a  sygnał jaki idzie z Rady jest dosyć 

nieciekawy, fatalny  

i może wyglądać tak, że ta współpraca do końca nie jest dobrą współpracą. Starosta dodał, że 

organ założycielski szkół powiatowych powinien wiedzieć, gdzie młodzież wyjeżdża, gdzie 

przebywa i jak funkcjonuje wymiana młodzieży między szkołami obu krajów. Starosta 

powiedział, że z tego co wie Gmina Nowogard również ma podpisane porozumienie z gminą 

Veles i delegacje gminne często przebywają tam dłużej, aniżeli powiatowa i żadnych 

kontrowersji z tym związanych nie ma. Na zakończenie Starosta powiedział, że kiedy Burmistrz 

Veles był z wizytą  

w Polsce prosił o rozszerzenie tej współpracy również na instytucje w związku z tym, że 

Macedonia jest w momencie przedakcesyjnym wstąpienia do Unii Europejskiej dlatego szukają 

partnerów na zewnątrz. Dodatkowo Starosta powiedział, że strona macedońska bardzo mocno 

obserwuje stronę internetową powiatu, prasę i dlatego Starosta nie chciałby aby okazało się, że 

na zewnątrz dawany jest sygnał, że z tą współpracą jest coś nie tak.   

Radna Gizela Rybicka powiedziała, że wniosek, który złożyła dotyczył przedstawienia z wyjazdu 

do Macedonii krótkiej informacji na ten temat Radzie Powiatu i nic więcej. 

Radny Kazimierz Lembas również potwierdził, że nie miał na myśli nic złego i jak najbardziej 

jest za taką współpracą i ją popiera tylko szkoda, że o takiej delegacji Rada dowiedziała się z 

prasy, która przedstawiła to w taki sposób, że Starostowie nie są potrzebni w Starostwie. Radny 

dodał, iż poprosił tylko o informację nt. kosztów tej wizyty.          
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Wicestarosta Tomasz Kulinicz powiedział, że informacja nt. podjętej współpracy pomiędzy 

Powiatem Goleniowskim, a regionem Vardar zostanie umieszczona na stronie internetowej 

powiatu i dodał, że prasa bardzo rzadko pozytywnie ocenia działania Zarządu Powiatu i zdaniem 

Wicestarosty jest to nie miłe. Wicestarosta potwierdził, że termin wizyty został wskazany przez 

stronę macedońską w miesiącu sierpniu. 

Radca Prawny Przemysław Piątas udzielił odpowiedzi radnej Danucie Faryniarz w kwestii 

pojawienia się w podstawie prawnej uchwały dodatkowej poz. 1072 ustawy o samorządzie 

powiatowym, iż w omawianym projekcie uchwały powołano ustawę o samorządzie 

powiatowym i wymieniono dzienniki ustaw oraz pozycję opublikowanego tekstu jednolitego i 

jego zmian. Różnica między uchwałami polega na dodaniu w podstawie prawnej w uchwale 

wrześniowej poz. 1072, która wynika z tego, że w międzyczasie (tj. od miesiąca czerwca kiedy 

podjęto pierwotną uchwałę do września) w dniu 26 sierpnia 2014 r. weszła w życie nowelizacja 

ustawy  

o samorządzie powiatowym tj. w okresie pomiędzy jedną a drugą uchwałą. Nowelizacja ta 

dotyczy art. 26 w sprawie nowelizacji ustawy kodeksu wyborczego i nie ma wpływu na 

podstawę prawną tej konkretnej uchwały ale pozycja ta musi być wymieniona w podstawie 

prawnej podczas wymieniania zmian w ustawie o samorządzie powiatowym we wstępnej treści 

uchwały i z tego powodu została uwzględniona. Radca dodał, iż obie uchwały tj. pierwsza z 

czerwca i druga  

z obecnej sesji powołują ustawę o samorządzie powiatowym są wymienione dzienniki ustaw od 

tekstu jednolitego, który został ostatnio opublikowany. Różnica polegająca na dodaniu poz. 1072 

wynika z tego, że wprowadzono w między czasie w dniu 26 sierpnia 2014 r. weszła w życie 

nowelizacja ustawy o samorządzie powiatowym w okresie pomiędzy jednym a drugim 

projektem. Nowelizacja ta dotyczy art. 26 w sprawie nowelizacji ustawy kodeksu wyborczego i 

nie ma wpływu na podstawę prawną dotyczącą tej konkretnej uchwały. Pozycja ta musi być 

wymieniona w podstawie prawnej podczas wymieniania zmian w ustawie o samorządzie 

powiatowym we wstępnej treści uchwały i z tego powodu została uwzględniona.  

Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę, że w treści uchwały powołano się na zmiany, a zmiana 

polegająca na dodaniu pozycji 1072 nie została wymieniona w treści uchwały.  

Radca Prawny Przemysław Piątas odpowiedział, iż podstawa prawna, która obowiązywała 26 

czerwca nie mogła uwzględniać pozycji 1072 ponieważ ta zmiana ustawy weszła w życie 

dopiero 26 sierpnia 2014 r. i naturalnym jest dodanie tej pozycji w uchwale wrześniowej i 

modyfikowana jest tylko treść uchwały, której dotyczy zmiana i ją się wymienia w treści 

uchwały zaczynając od § 1, a część wstępna uchwały pozostaje poza modyfikacją.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie podjęcia współpracy pomiędzy Powiatem Goleniowskim a gmina Veles w Republice 

Macedonii, Rada głosowała 17 głosami za, przy 1 wstrzymującym się w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/326/14 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad 6.b. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w Powiecie 

Goleniowskim, który stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół specjalnych w 

Powiecie Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/327/14 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz wprowadził autopoprawkę do trzech projektów uchwał pod 

numerami 6 c), d), e) polegającą na dodaniu w tytułach tych uchwał nazw gmin, których dotyczą 

inwestycje. 

Ad 6.c. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego na terenie Gminy Goleniów w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych” – edycja na rok 2015, który stanowi zał. nr 10 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego na terenie Gminy Goleniów w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych” – edycja na rok 2015, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/328/14 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad 6.d. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego na terenie Gminy Nowogard w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych” – edycja na rok 2015, który stanowi zał. nr 12 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego na terenie Gminy Nowogard w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych” – edycja na rok 2015, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/329/14 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  
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Ad 6.e. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego na terenie Gminy Maszewo w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych” – edycja na rok 2015, który stanowi zał. nr 14 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy wykonaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego na terenie Gminy Maszewo w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych” – edycja na rok 2015, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/330/14 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad 6.f. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020, który stanowi zał. nr 16 
do protokołu. Wicestarosta wprowadził autopoprawkę polegającą na zmianie zał. nr 1 do 
projektu uchwały, który stanowi zał. nr 17 do protokołu.      
 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Czesław Siwek powiedział, iż na posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury był 

jedynym radnym, który głosował przeciw temu projektowi uchwały ponieważ Gminy Maszewo 

nie ma ujętej w 20 zadaniach inwestycyjnych tzw. drogowych. Radny dodał, że tym bardziej jest 

mu żal, iż Maszewo ma swojego przedstawiciela w pięcioosobowym Zarządzie Powiatu. Zdaniem 

radnego jest to wykluczenie Maszewa ze struktur Powiatu Goleniowskiego. Radny stwierdził, że 

ze zgrozą patrzył na głosowanie za przyjęciem takiego planu. Radni zostali po to wybrani przez 

społeczeństwo aby bronić interesów społeczeństwa a nie tylko po to, aby diety radnych pobierać 

i nic nie robić. Radny dodał, że trzeba być użytecznym i coś robić dla społeczeństwa i dlatego dla 

mieszkańca Maszewa jest to decyzja przerażająca.  

Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że w każdej chwili można tę uchwałę zmienić  

i przypomniał, iż został przyjęty tzw. program drogowy, w którym ujętych jest pięć inwestycji do 

przeprowadzenia w Gminie Maszewo. Ponadto Starosta dodał, że przy uchwalaniu programu 

drogowego wszyscy byli za taką zasadą mówiącą, gdzie samorząd gminny będzie partycypował  

w inwestycji to takie zadanie będzie priorytetowe. Starosta poinformował, radnego, że nie jest 

tak, iż w Gminie Maszewo nic się nie dzieje ponieważ są wykonywane różnego rodzaju remonty 

dróg również przy udziale Gminy Maszewo.             

Radna Łucja Kotwicka i członek Zarządu Powiatu zwróciła się do radnego Czesława Siwka 

mówiąc, iż rozumie radnego wystąpienie ponieważ radny kandyduje na burmistrza Maszewa  
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i będzie teraz używać takich brzydkich argumentów. Radna stwierdziła, że jest jej przykro, 

ponieważ kończy się kadencja i jak do tej pory potrafili wszyscy ze sobą współpracować i nie 

było żadnych problemów. Radna dodała, że na jednej z ostatnich sesji Rady Miejskiej w 

Maszewie kiedy radny Czesław Siwek był zapytany o inwestycje drogowe prowadzone przez 

powiat nie potrafił odpowiedzieć, ponieważ nie jest zorientowany w tych sprawach. Radna 

przypomniała, że właśnie na ukończeniu jest inwestycja drogowa w Bielicach prowadzona przez 

powiat wspólnie z Gminą Maszewo.     

Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę na to, iż nie została zgłoszona przez wnioskodawców 

autopoprawka dotycząca tzw. literówki i poprosiła o poprawne napisanie wyrazu „coroczne”  

w uzasadnieniu w omawianym projekcie uchwały.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2020 wraz z 

autopoprawką, Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym 

się, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/331/14 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Ad 6.g. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., która stanowi zał. nr 19 do protokołu. Starosta wprowadził 

autopoprawkę polegającą na zmianie zał. nr 1 do projektu uchwały, który stanowi zał. nr 20 do 

protokołu         

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/332/14 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad 6.h. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2027, który stanowi zał. 

nr 22 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  

i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował w imieniu 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2027, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/333/14 stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

Ad 6.i. Radny Kazimierz Lembas - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi – Nr rej. 30, który stanowi zał. nr 24 do protokołu.    

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż nie weźmie udziału w głosowaniach nad 

uchwałami w sprawie rozpatrzenia skarg.  

Biorących udział w głosowaniu 17 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Rada głosowała 17 głosami za.  

UCHWAŁA NR XXXIV/334/14 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Ad 6.j. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi – Nr rej. 37, który stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Rada głosowała 17 głosami za.  

UCHWAŁA NR XXXIV/335/14 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Ad 6.k. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi – Nr rej. 44, który stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz poinformował, iż nie weźmie udziału w głosowaniu nad uchwałą  

w sprawie rozpatrzenia niniejszej skargi.  

Biorących udział w głosowaniu 16 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Rada głosowała 16 głosami za.  

Uchwała Nr XXIV/336/14 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad7 a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 12 

czerwca 2014 r. do 2 września 2014 r. stanowi zał. nr 30 do protokołu.   

Radna Danuta Domaradzka w związku z zapisem w pkt 18 na str. 4 zapytała jaki jest zwrot 

kosztów zakupu okularów korygujących wzrok pracowników w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu Goleniowskiego?  

Radna Danuta Domaradzka poprosiła o wyjaśnienie pkt 7 ze str. 6, gdzie do tej pory odbywały 

się praktyki kierunku gastronomicznego i czy Zarząd Powiatu udzielając ZS Nr 1 w Goleniowie 

zgodę na otwarcie nowego kierunku sprawdził czy było miejsce na odbywanie praktyk 

zawodowych. 

Radna Danuta Domaradzka poprosiła o udzielenie odpowiedzi w sprawie pkt 2 ze str. 9, kto jest 

wnioskodawcą w sprawie zamiaru kupna nieruchomości opisanej w niniejszym punkcie.  
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Starosta Tomasz Stanisławski odpowiadając na drugie pytanie radnej Danuty Domaradzkiej 

poinformował, iż dopłata do zakupu okularów korygujących wzrok we wszystkich jednostkach 

powiatu została ujednolicona i wynosi 300 zł.  

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział na pierwsze pytanie radnej Danuty 

Domaradzkiej, iż uczniowie ZS Nr 1 w Goleniowie do tej pory realizowali praktyki  zawodowe 

gastronomiczne na zewnątrz w związku z tym, że powiat przystąpił do projektu systemowego 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy, w którym była możliwość wskazania kupna dowolnych 

elementów wyposażenia kuchni i takie elementy zostały przez szkołę wskazane oraz jednym z 

warunków było przedstawienie umów dotyczących odbywania praktyk na zewnątrz w lokalach 

gastronomicznych na terenie Goleniowa i takie umowy również zostały przez szkołę 

przedstawione. W związku z tym udało się zakupić kompletny, odpowiedni sprzęt 

gastronomiczny z projektu unijnego i tylko chodziło o dostosowanie pomieszczeń do wymagań 

pracowni technologii gastronomicznej.  

Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Przemysław Ozimek odpowiedział radnej 

Danucie Domaradzkiej na pytanie dotyczące ewentualnej sprzedaży nieruchomości w Maszewie, 

iż jest to działka położona obok restauracji Pana Szymczaka ale w tej chwili nie pamięta 

nazwiska osoby zainteresowanej kupnem tej nieruchomości i ewentualnie zrobi to później.  

Radny Kazimierz Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 4 ze str. 13 dotyczące wyrażenia przez 

Zarząd Powiatu zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na kwotę 11.206 zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenie wraz z pochodnymi pracownika Biura Rady Powiatu. 

Czyżby  środki na wynagrodzenie pracownika nie były zabezpieczone w budżecie?  

Radny Kazimierz Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 6 ze str. 13 i udzielenie informacji jakie są 

efekty polecenia przez Wicestarostę Skarbnikowi Powiatu przeanalizowania możliwości 

budżetu powiatu pod kątem możliwości podniesienia w drugim półroczu br. wysokości 

uposażenia pracownikom Starostwa Powiatowego.  

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur udzielając odpowiedzi na pytanie pierwsze radnemu 

Kazimierzowi Lembasowi poinformował, iż przez pewien okres czasu w Biurze Rady Powiatu 

były zatrudnione dwie osoby, a planowana była jedna w związku z tym trzeba było te środki 

uzupełnić.   

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur udzielił odpowiedzi na drugie pytanie radnego Kazimierza 

Lembasa, iż analiza budżetu prowadzona jest systematycznie i tak naprawdę nie decyduje 

budżet tegoroczny tylko przyszłoroczny i czy ewentualnie będzie stać budżet powiatu na 

regulację wynagrodzeń pracowników. Dopiero zebranie możliwości dochodowych powiatu na 

2015 r. będzie decydowało czy i w jakiej wysokości mogą zostać wprowadzone zmiany.   

Radny Czesław Siwek poprosił o informację w sprawie pkt 7 ze str. 2 i wyraził zdziwienie 

ujawnieniem w niniejszej informacji nazwiska nabywców Zespołu Pałacowo-Parkowego  

w  Mostach. Ponadto radny zapytał o wycenę tej nieruchomości oraz podanie informacji co 

będzie przedmiotem działalności tam prowadzonej.    

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur powiedział, że nie należy używać nazwisk na takich 

posiedzeniach jak sesja, ponieważ obowiązuje ochrona danych osobowych. Jeżeli chodzi  

o wycenę, to wszyscy wiedzą jaki był problem ze sprzedażą tej nieruchomości. W dalszym ciągu 

nie została podpisana umowa sprzedaży, o czym Rada była informowana. Umowa przedwstępna 
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została wydłużona do końca października. Skarbnik dodał, że analizował rynek sprzedaży 

podobnych nieruchomości w Polsce również  takich w bliskiej odległości od Warszawy, które do 

tej pory nie znalazły swoich nabywców. Jak wynika z informacji od nabywców nieruchomości  

w Mostach ma powstać obiekt otwarty z różnego rodzaju warsztatami rękodzielniczo – 

kulturalnymi. Zaawansowanie prac, które zostały już wykonane w tym obiekcie świadczą raczej  

o tym, iż nabywcy będą dążyć do przeniesienia własności.  

Radna Danuta Faryniarz zwróciła się o wyjaśnienie obszernego pkt 20 ze str. 16  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, iż intencją było 

pozyskanie informacji jakie krążą w Nowogardzie odnośnie zmiany dostawcy wody, ponieważ 

powiat wydając pozwolenia na budowę musi mieć wiedzę, kto jest upoważniony do 

podpisywania warunków przyłączy wod-kan. Ponadto powiat mając swoje jednostki 

organizacyjne  na terenie Nowogardu musi mieć taką wiedzę, tym bardziej, że jednostki te 

otrzymały informację, iż PUWiS wypowiedział umowy z uwagi na zmianę operatora. Dlatego 

Wicestarosta wystąpił z zapytaniem do Burmistrza, kto na dzień dzisiejszy jest władny do tego, 

aby podpisywać warunki i kto będzie zabezpieczać potrzeby wod-kan na terenie Gminy 

Nowogard, na co Burmistrz udzielił odpowiedzi, że do czasu zmiany jest to w dalszym ciągu 

PUWiS. 

Ad 7.b. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż wszyscy radni  

w terminie ustawowym złożyli oświadczenia majątkowe. Dodatkowo Przewodniczący 

poinformował, iż swoje oświadczenie majątkowe w terminie ustawowym złożył do Wojewody 

Zachodniopomorskiego.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż otrzymał odpowiedź z Narodowego Funduszu Zdrowia 

Zachodniopomorskiego Oddziału Wojewódzkiego w Szczecinie w kwestii czerwcowego apelu 

Rady Powiatu, jaki wystosowała do NFZ w sprawie uruchomienia rehabilitacji w Nowogardzie. 

Przewodniczący dodał, że rehabilitacja została w Nowogardzie już uruchomiona, a jeśli ktoś 

chciałby poznać treść tej odpowiedzi może się z nią zapoznać bezpośrednio w Biurze Rady. 

Pismo to stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Ad 8. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Powiatu  

o informację w jakim terminie odbędzie się następna sesja Rady Powiatu.  

Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie 

udzielić na to pytanie odpowiedzi i wskazać konkretny termin. Przewodniczący zobowiązał się, 

że jeśli tylko wyznaczy termin następnej sesji natychmiast powiadomi o tym radnych.  

Radny Kazimierz Lembas odniósł się do artykułu w prasie Nowogardzkiej, gdzie została podana 

informacja, iż Burmistrz Nowogardu pojechał na odbiór drogi w Wojcieszynie, a odbioru nie 

było. W związku z taką publikacją radny poprosił o wyjaśnienie tego incydentu.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że przede wszystkim nie było żadnego odbioru 

drogi, a spotkanie nazwane odbiorem technicznym roboczym, na które zaproszony został 

przedstawiciel Gminy Nowogard organu, który dotował tę inwestycję, przedstawiciel 

wykonawcy oraz przedstawiciel Urzędu Marszałkowskiego. Z uwagi na prośbę osób właśnie  

z zewnątrz godzina tego spotkania została przełożona na godzinę późniejszą. Wicestarosta 

nadmienił, iż zaproszenia jako takiego dla Burmistrza Nowogardu nie było, ponieważ było to 

spotkanie robocze.  



16 
 

Ad 9. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc 

dokonał o godz. 1505  zamknięcia XXXIV sesji Rady Powiatu w Goleniowie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

                       Witold Kaleczyc  

 

Protokołowała: 

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 10 października 2014 r.  

  


